
Inspreekbijdrage Commissie Bestuur do. 9 september 2021. 

Mijn naam is Henk de Bruijn, bewoner Nieuweweg Haarlem 

Wij bewoners Nieuweweg en Parkwijk-Zuiderpolder hebben met grote verontwaardiging 

kennisgenomen van de Raadsinformatie brief, welke is opgesteld door Dorien van Duivenboden 

Veiligheid en Handhaving. 

Onze ervaringen met drugsdealer overlast wordt in dit rapport volledig ontkent.  “Er zijn geen 

concrete aanwijzingen dat er sprake is van het dealen van (hard) drugs op deze locaties. Wel is het 

beeld dat jongeren veelvuldig gebruik maken van lachgas.” Volgens het rapport. 

In het rapport wordt genoemd dat wij een vuilniszak met afval hebben overhandigd. 

De inhoud van de zak met afval was o.a. rijkelijk gevuld met drugs gerelateerde verpakkingen welke 

wij voor aanvang van de scan met onze werkgroep s ’morgens vroeg verzameld hadden. Een van 

onze leden is werkzaam bij de marechaussee en vanuit zijn professie herkende hij dat materiaal 

direct. 

Zelf hebben wij regelmatig contact gehad met de politie aangaande de bezoekende dealers en 

scooter koeriers. Politie vertelde ons niets te kunnen doen, moet een heterdaadje zijn, mogen niet 

zomaar fouilleren. Advies blijf ons bellen. Een andere keer hadden wij gebeld dat er gedeald werd, 

agenten kwamen, maar vertrokken weer, waren opgeroepen voor een incident. 

Deze informatiebrief is zo geschreven, dat het helemaal in de richting van de Gemeente is. 

In het beginrapport van Henk Hesselink van de gemeente Haarlem staat “dat er geen drugs 

gerelateerde activiteiten mogen zijn in de nabijheid van een eventueel te vestigen Domus+ 

locatie…….!” 

Zij ook van mening dat de Raadsleden met inhoud van dit schrijven, welke niet de werkelijkheid 

weergeeft, onjuist worden geïnformeerd. 

De inhoud van dit schrijven geeft weer dat wij bewoners, omwonenden en gebruikers van het 

Reinaldapark, e.a. uit hun duim zouden zuigen. Onze ervaringen zijn anders. 


